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Just like the trunk of an ancient tree, the Earth retains memories of its past. Deciphering these memories by studying 
the landscape, rocks and fossils, is a fascinating adventure. The Basque Coast Geopark, an area marked by various 
chapters of the history of our planet and its inhabitants, possesses many other natural and cultural assets. It invites us 
to embark on a voyage of discover y, a thrilling journey through geological time and the histor y of mankind. There are 
many exciting things for visitors to discover in the Basque Coast Geopark – flysch and karst formations, as well as local 
culture and traditions. Come and join us on this fascinating journey.

The Basque Coast Geopark: just waiting to be discovered

Le Géoparc de la Côte Basque: un territoire à découvrir
La Terre, comme un vieux tronc d'arbre, conserve la mémoire de son passé. Déchif frer ce passé à travers la lecture 
des paysages, des roches et des fossiles est une aventure fascinante. Le Géoparc de la Côte Basque est un territoire 
qui renferme divers chapitres de l’histoire de la planète et de l’être humain, en dehors d’autres nombreux aspects naturels 
et culturels. Il nous propose un authentique voyage de découver te et un parcours passionnant à travers le temps 
géologique et notre histoire. Le Géoparc de la Côte Basque nous invite à la découverte de nouveaux mondes, en partant 
du flysch et du karst, pour continuer par sa culture et ses traditions.
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